
Protokoll för Styrelsemöte SSR  

2025-01-20 

 

Deltagare: Mats Eklund, Håkan Lindhe, Leif Carlsson, Göran Andersson 

Frånvarande: Jonas Nilsson, Karin Widell 

 

 

1)  Föregående mötesprotokoll 

 Lästes upp och godkändes. 

 

2) Ekonomi 

 Föreningen har idag ca 201.000 kr på banken. 

 Budget för 2025 presenterades av kassören. Godkännande av budget vid kommande 

 årsmöte. 

 

3) Inkomna skrivelser 

 ÖBF har erbjudit utbildning i BAS-systemet. SSR har svarat att det kan bli aktuellt att delta 

 efter årsmötet då nya funktionärer ska väljas och introduceras. 

 

4)  Medlemmar 

 Sällskapet har ca 75 medlemmar, vilket inte är någon stor förändring jämfört med 

 föregående år. 

 

5)  Underhåll/ Arbetsplikt 

 Frågan bordlades till efter årsmöte. 

 

6)  LBH 

 Avfallsplan för LBHs hamn har godkänts av Linköpings kommun. 

 

7) Sjösättningsdatum 2025 

 

 Sjösättningsdatum fastställdes 

 Söndag  27/4 kl 8:00  

 Söndag  4/5   kl 8:00  

 

 Varvsröj  

 Måndag  12/5 kl 17:00 

 

 Våreskader till Berg 

 Lördag  17/5 (tid meddelas senare) 

    

 

8) Sjökort Roxen 

 Sjömätningar återstår att utföras 2025. Eventuellt kan delar av sjökortet distribueras våren 

 2025. Fortsättning följer. 

 

9) Årsmöte 2025 

   -Tisdag 4/3 kl 19:00 i LMBKs klubbhus. 

  -Bokslut har utförts av kassör och underlag för revision har lämnats till revisorerna  

  -Verksamhetsberättelse 2024 påbörjad skall slutföras 6/2 (Mats) 

  -Verksamhetsplan 2025 påbörjad skall slutföras 6/2 (Mats) 



  -Valberedning har fått information om vilka funktioner som skall nyväljas.  

  (Nuvarande ordförande och sekreterare har undanbett omval) 

  -Utmärkelser 

  4 medlemmar har varit medlemmar i SSR i 50 år. 

  Anita Dahlström 

  Anna Zackrisson 

  Johan Zackrisson 

  Lennart Otterbäck 

  Mats tar hjälp av Ulf Fornlund att ordna plaketter till årsmötet. 

   

  -Agenda Mats skriver agenda att bifogas information och kallelse som skall gå ut via 

  mail senast 10/2 (Mats) 

  -Fika till årsmötet ombesörjs av Håkan och Göran 

  -Dataprojektor. Mats kollat om Jonas N har tillgång till dylik. 

 

10)  Övriga frågor 

  -BAS-utbildning.  

  Se paragraf 3 ovan. 

   

  -Bygglokalen  

  Några medlemmar har placerat träbearbetningsmaskiner i lokalen.   

  Diskussion om hur bygglokalen ska användas framöver för att ge tillgång till  

  utrustning. Inga beslut tagna.  

 

  -Fika. 

   Håkan bjöd på hembakat bröd och kaffe. 

 

  

 

  

 

Mötessekreterare      Mötesordförande 

 

  

 

Mats Eklund       Håkan Lindhe 


